
 
 

 

Προτάσεις Τροποποίησης Αναπτυξιακών Νόμων 

 

Σε δύο ιδιαίτερα σημαντικά θέματα που έχουν τεθεί από πολλά μέλη του, επανήλθε, ο 
ΣΒΕ με επιστολή, την Δευτέρα 24 Οκτωβρίου 2022, προς τον Υπουργό Ανάπτυξης και 
Επενδύσεων, κ. Α. Γεωργιάδη και τον Αναπληρωτή Υπουργό Ανάπτυξης και 
Επενδύσεων, κ. Ν. Παπαθανάση. 

Το πρώτο αφορά στις επενδύσεις που έχουν ενταχθεί στον προηγούμενο αναπτυξιακό 
νόμο και αδυνατούν να προβούν σε ολοκλήρωση, λόγω των μεγάλων αυξήσεων στις 
τιμές υλικών και εξοπλισμού. 

Για το θέμα αυτό ο ΣΒΕ είχε προτείνει τη δυνατότητα αναμόρφωσης του εγκεκριμένου 
προϋπολογισμού, μετά από λεπτομερή τεκμηρίωση, έως 20% και τη δυνατότητα 
μεταφοράς κονδυλίων μεταξύ των κατηγοριών κατά 25% έως 30%. 

Το δεύτερο θέμα αφορά στις διατάξεις του νέου αναπτυξιακού νόμου, που συνδέουν 
τη μείωση των Ετήσιων Μονάδων Εργασίας (ΕΜΕ) με ολική ανάκτηση της ενίσχυσης.   

Μεγάλος αριθμός μελών του Συνδέσμου, θεωρεί τις διατάξεις αυτές αποτρεπτικές για 
την υλοποίηση επενδύσεων. Για το λόγο αυτό ο ΣΒΕ πρότεινε να επανεξετασθούν και 
να τροποποιηθούν, ώστε η μείωση των ΕΜΕ, όπως ορίζονται στην απόφαση 
υπαγωγής, να μην επιφέρουν ολική αλλά μερική ανάκτηση της ενίσχυσης, όπως ίσχυε 
σε προηγούμενους νόμους. 

Η επίλυση των παραπάνω θεμάτων θα έχει ιδιαίτερα ευεργετικά αποτελέσματα, τόσο 
στην ολοκλήρωση επενδύσεων που σήμερα εκκρεμούν, όσο και στην 
πραγματοποίηση νέων επενδύσεων μεταποιητικών επιχειρήσεων, ώστε να 
εκσυγχρονιστούν και να ανακτήσουν την ανταγωνιστικότητά τους στο παγκόσμιο 
επιχειρηματικό περιβάλλον. 

 

 


